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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Ruimte & Economie 

 

Op:   15 januari 2014 

Aanvang:   19:30 uur 

Locatie:   de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig: J.W. Boluijt     voorzitter    

  C.F. Zijlmans    lid    

 J. Huijbregts     lid 

 J.H.F. Weerdenburg    lid 

 M.H.H.I. Remery    lid 

  P.W.A. Lepolder    lid 

 L.M.N. van Pelt    lid 

 M.J.M. van Zundert    lid 

 V.J. van den Bosch    lid 

 W.A.M. Baartmans    lid 

 J. Veraart     lid 

 G.G. de Neve    lid 

 W.J. van den Berge    lid 

  

  J.T.T.M. Termeer    wethouder 

 C.J.M. van Geel    wethouder  

 L.C.M. Heijmans    wethouder 

 A.M.C. Van Kesteren   wethouder 

  

 E.P.M. van der Meer    griffier 

 

Afwezig:  A.F.C. Theuns    lid 

  L. Korst     lid 

 

Pers: 2 

Omroep: n.v.t. 

Publieke tribune:  4 

 

 

 Opening.  

 De voorzitter opent de vergadering. De heer Theuns heeft aangegeven dat hij niet aanwezig  

 zal zijn. De heer Huijbregts vervangt mevrouw Korst.  

 

 Vaststelling agenda. 

 De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.   

 

 Spreekrecht burgers.  

 Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.  
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 Vaststelling van de besluitenlijsten van 4 december 2013. 

 De besluitenlijst wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

 Ingekomen stukken R&E, mededelingen en toezeggingenlijst. 

 Mevrouw Baartmans heeft een vraag mbt het informatiebord bij de Gummarus. Er is gevraagd naar 

 een feitenrelaas betreffende de A4 en de werkgelegenheidsenquête. De heer Van Kesteren geeft  

aan dat er een bord komt bij de Gummarus rond de maand mei 2014. Het feitenrelaas is door het 

college goedgekeurd en komt naar de raad. De werkgelegenheidenquête wordt op terug gekomen. 

De heer Veraart vraagt naar de vaststellingsovereenkomst glastuinbouwgebied Westland en de 

betalingen van de ondernemers. De wethouder geeft aan dat alle ondernemers inmiddels betaald 

hebben. De wethouder zegt toe dat de lijst ter inzage van de raad komt.      

 

 Mevrouw Baartmans vraagt naar het starters centrum. Leveren wij starters aan en wat is onze 

 bijdrage hierin? Wethouder Termeer zegt een antwoord toe. Over de dependance geeft zij aan dat 

  deze nieuw is en moet worden opgebouwd. Dit heeft tijd nodig. De heer Van Geel geeft aan dat er 

een aanstaande vrijdag een bijeenkomst is waar de resultaten over 2013 meegedeeld worden. Hij 

zal de raad hierna informeren.     

 

6. Presentatie stand van zaken AFC Nieuw-Prinsenland. 

 De heer Hagens en de heer Burghout geven een presentatie over de stavaza Nieuw-Prinsenland.  

De heer Van Pelt vraagt naar de term suikerwater als gietwater. Het gaat om water dat al een 

zuiveringsstap heeft gemaakt maar eerst extra wordt gezuiverd. De heer Remery vraagt waarom er 

elders (Terneuzen) grond verkocht wordt en hier niet. De heer Van den Berge vraagt naar de balans 

zoals een CO2 boekhouding. De heer Huijbregts vraagt naar het moment van uitbreiding van 

bedrijven. De heer Van Zundert vraagt naar de CO2 footprint. Hij vraagt of glastuinbouwbedrijven dat 

ook hebben. Dit is niet specifiek voor de glastuinbouwbedrijven. Mevrouw Baartmans vraagt naar de 

werkgelegenheid. Een glastuinbouwbedrijf heeft ongeveer 5 personen per ha. in dienst. Het heeft 

totaal 150 arbeidsplaatsen opgeleverd. De heer Remery zijn er zaken die de gemeente anders aan 

zou moeten pakken? Er wordt adequaat gereageerd op milieuvergunning aanvragen. Politieke 

turbulentie heeft ook invloed. Dat loopt nu wat minder. Mevrouw Lepolder vraagt of er animo is van 

glastuinbouwondernemers. Die zijn er zeker. Het duurt alleen lang voordat een tuinder daadwerkelijk 

tot realisatie overgaat.   

   

 De presentatie wordt gepubliceerd bij de stukken van deze agenda.    

 

6A. Presentatie project West-Brabantse waterlinie in het kader van het subsidie programma 

 Landschappen van Allure. 

 De heer Keur geeft een presentatie omtrent Landschappen van Allure.    

 Er zijn geen vragen over. 

 

 De presentatie wordt gepubliceerd bij de stukken van deze agenda. 

  

 Wijziging van de verpachtingsvoorwaarden van kermissen. 

  De heer de Neve vraagt naar de ondertekening van het voorstel.  

 De commissie geeft aan het presidium te adviseren dit als hamerstuk naar de raad te geleiden.  

 

 Vaststelling controleprotocol voor de accountantscontrole op de jaarrekening 2013.  

De heer Weerdenburg geeft aan dat het audit geen opmerkingen heeft.  

De commissie geeft aan het presidium te adviseren dit als hamerstuk naar de raad te geleiden. 

 

 Rondvraag. 

 De heer Van Zundert heeft de volgende vragen voor de rondvraag van de commissie R&E: 

 

In de december vergadering is de tweede supermarkt in Dinteloord aan de orde gekomen.  
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Mijn partij heeft toen aangegeven hier nader discussie over te willen voeren. In de 

toezeggingenlijst heb ik hier niets over kunnen lezen. Graag willen wij hierover afspraken 

maken. 

 

Onlangs is in de pers verschenen dat de WSD afziet van het bouwen van 22 nultrede 

woningen aan de Oostgroeneweg in Dinteloord. De grondprijs is hier debet aan. Hoe kunnen 

wij hier mee verder om ook sociale woningbouw toch te stimuleren.  

 

Op een mededeling van wethouder Van Geel over de woonvisie hebben wij duidelij k gesteld 

hier niet akkoord mee te willen gaan. Graag willen wij  weten of hier actie op wordt 

ondernomen.  

 

De heer Boluijt geeft aan dat de supermarkt in Dinteloord in april op de agenda zou komen. De  

heer Van Geel geeft aan dat de woningstichting wil investeren in een gebied dat in hun bezit  

is. Er is geen behoefte aan het bijbouwen van huurwoningen gezien de wachtlijst. Het zal wel  

een keer noodzakelijk zijn. Maar zij wachten op de grondprijs discussie van juni aanstaande. 

De woonvisie wordt in een beeldvormende vergadering vorm gegeven.    

De heer Van Zundert vraagt dit op de agenda van februari te plaatsen. Mevrouw Lepolder  

geeft aan hoe het proces loopt. De griffier geeft hier een toelichting op. Wethouder Van  

 Kesteren geeft aan dat het standpunt van het college bekend is. 

 

De commissie geeft aan dit op februari op de agenda te willen plaatsen.     

 

De heer van Pelt 

1. Wethouder Heijmans heeft toegezegd de verkeersborden en verkeerssituaties die niet 

juist zijn en verwarring veroorzaken in de gemeente te inventariseren en te herstellen. Is 

daar inmiddels een aanvang mee gemaakt?   

2. Het is meer regelmaat dan uitzondering dat na zaterdagavond, op de markt en in de 

straten Kaaistraat, Blauwstraat, Kerkstraat een spoor van vernielingen zichtbaar is. Zijn 

deze vernielingen bekend? Wordt er een inventarisatie bijgehouden wat de financiële 

schade voor de gemeente is? Wordt er door de gemeente hiervan wel aangifte gedaan? Is 

er een plan of visie om dit te voorkomen en/of te bestrijden? 

3. Op verschillende bij de gemeente bekende plaatsen wordt er volop gedeald in drugs. In 

september jl. is er in het gemeentehuis een speciale avond georganiseerd samen met 

Novadic Kentron met verontruste ouders van verslaafde jongeren in Steenbergen. Daarbij 

is ook aangegeven dat er tegen het dealen moet worden opgetreden. De burgemeester 

zou zich daar sterk voor maken. Wat is het vervolgtraject naar aanleiding van deze 

bijeenkomst? Met name in het Ravelijnpark, op steenworp afstand van een basisschool en 

middelbare school wordt openlijk ook overdag gedeald. Wat zijn de stappen die de 

gemeente hierin gaat ondernemen? 

4. Steenbergen zet zich in voor een glasvezelaansluitingen in de gehele gemeente. Met 

name ook voor het buitengebied en onze dorpskernen. Wat is de stand van zaken tot nu 

toe? 

Wethouder Heijmans geeft aan dat er contact is geweest met de opsteller van de 

inventarisatie. De boa heeft actie ondernomen. Burgers kunnen altijd contact opnemen. M.b.t. 

de blauwe zone komen zo snel mogelijk borden die geplaatst worden. Glasvezel wordt terug 

gekoppeld.  

Wethouder Van Geel geeft aan dat niet alleen in het centrum sprake is van vandalisme. Het is 

belangrijk dat de meldingen binnenkomen en dat de politie actie onderneemt. Het is een 

constante stroom van kleine vernielingen waar geen aangifte van gedaan wordt vanwege de 

omvang. Het dealen is een terugkerend onderwerp in het overleg met de politie. Er is ook 

aandacht voor de diverse groepen die voor overlast en irritatie zorgen. Ook hier is aandacht 

voor.   
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Mevrouw Lepolder vraagt naar de starters leningen voor mensen van buiten Steenbergen. Nog 

steeds zijn de voorwaarden minimaal 1 jaar in Steenbergen te moeten  wonen volgens 

informatie. In het kader van de veilige honken vraagt mevrouw Lepolder of dit nog 

functioneert. Zij vraagt of met Bergen op Zoom kritisch gekeken kan worden naar de veilige 

honken of deze nog allemaal actief zijn en of er communicatie kan komen. De heer Van Geel 

geeft aan dat de veilige honken nog actief zouden moeten zijn, maar dat het bestuur geen 

subsidie heeft aangevraagd. Wethouder Termeer geeft aan dat op internet tot vanmiddag een 

verkeerde zin stond. Dit is inmiddels gecorrigeerd. De interne instructies zijn wel correct en er 

zijn starters leningen verstrekt aan mensen buiten Steenbergen.  

  

 Sluiting. 

De voorzitter sluit de  vergadering om 21:40 uur.     

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie Ruimte & Economie van 5 februari 2014 

 

 

             Griffier  de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer J.W. Boluijt 

 


